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Rady Miasta Świdwin 

PETYCJA 

Na podstawie Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997r.(1)z.U.z dnia 16 

lipca1997r. Nr78, poz.483 z póź. zm.), art.63 ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach (Dz. U. z 2014r; 

poz. 1195); ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. - Kodeks postępowania administracyjnego (tekst 

jednility: Dz U. z2013r; poz.267 z późn. Zm.); 

Składam petycję  o wprowadzenie audiowizualnej rejestracji przebiegu obrad komisji oświaty, 
kultury, sportu I polityki społecznej Rady Miasta świdwina przez odpowiednich pracowników oraz 
udostępnienie zapisu na stronie BlP Urzędu Miasta Świdwina. 

UZASADNIENIE 

Dnia 27 października 2021r. została podjęta UCHWAŁA NR XXXyII/249/21 RADY MIASTA ŚWIDWIN 

w sprawie ustanowienia znaku promocyjnego-logo Miasta Świdwina oraz zasad jego użytkowania. 

Decyzja ta wywołała liczne kontrowersje. Wiele osób alarmowało, że orzeł  z logo sugerować  może 

negatywne skojarzenia ze stylistyką  używaną  za czasów drugiej wojny światowej i użycie go do 

promocji miasta Świdwin będzie wręcz szkodziło jego wizerunkowi. 

Zwracano się  do mnie, aby Rada Miasta podjęła działania blokujące umieszczenie tego logo, 

w takim kształcie, w przestrzeni publicznej. 

Na najbliższym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej, ma być  

omówiony proces wdrożenia i wykonania uchwały Rady Miasta w sprawie wykonania logotypu. 
Mieszkańcy chcieliby poznać  argumenty zwolenników jak i przeciwników zatwierdzenia 

kontrowersyjnego logo. W związku tym wnioskuję, jak powyżej. 

Pozytywne rozpatrzenie tej petycji leży w interesie publicznym 
Jawność  i transparentność  działania organów władzy publicznej są  nierozerwalną  częścią  demokracji 
a prawo dostępu do informacji publicznej uważane jest dziś  za prawo człowieka. 

Z wyrazami szacunku 

RADNY RADY MIASTA 

WIESŁAW GRZES1AK 


